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La sala de la nova Llar d’Avis de fa uns dies i en l’actualitat. Hi veieu alguna diferència 

a la paret? 

 

Potser hi va passar el famós lladre d’obres d’art, Erik el Belga o ha estat un truc de 

màgia del “Mago Pop”? S’accepten totes les hipòtesis. 

 

 

 

 

 

 


